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صفحه 4

اخبار  اختصاصی

کرد:  فرمانده سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان عنوان 

در صفحه حوادث بخوانید؛

خواندنی روز 

معاون برنامه ریزی فرمانداری قشم:

صفحه 2 

صفحه 7

صفحه 5

مشارکت نخبگان محلی 
و مردم در جهت رفع 

مشکلات محلات

فرمانده انتظامی استان هرمزگان خبر داد 

 انتقال  683 کیلویی تریاک در پوشش بار ترانزیتی
سرپرست فرماندهی انتظامی این شهرستان

 قاتل فراری در دام پلیس قشم 

سوختگی سرد و راه های درمان آن چیست؟

وزیر کشور در جلسه شورای معاونین خبر داد؛

گذاری اختیارات بیشتر به استانداران  وا
کنیم  کشور را  استاندار محور اداره  باید 

نه وزارتخانه محور

معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان:
صفحه 2

شرکت ملی ساختمان پروژه فولاد کاوه جنوب کیش در بندرعباس در نظر دارد از خدمات 
پیمانکاران واجد شرایط در زمینه های زیر از طریق مناقصه استفاده نماید. 

کلیه اشخاص واجد شرایط دعوت به عمل می آید جهت هماهنگی و ارائه اسناد در  از 
ساعات اداری تماس حاصل فرمایند.

شماره تماس: 09135501319 نادری 

گهی مناقصه عمومی آ

موضوع فعالیت گر( شخصیت) مناقصه  ح مناقصه شر

جهت انجام پروژه معماری شخص حقوقی یا حقیقی 1-پیمانکار معماری

تهیه متریال و نصب شخص حقوقی یا حقیقی   2-کامپوزیت

تهیه متریال و نصب شخص حقوقی یا حقیقی   کاذب 3-سقف 

گرم  تهیه سه وعده غذای 
صبحانه، نهار، شام حدودا 300 نفر

تهیه غذا- رستوران-شخص 
حقیقی

4-تهیه و طبخ غذا

کارگری ساده و ماهر تامین نیروی  شخص حقوقی یا حقیقی 5-تامین نیروی 
انسانی

کارگاهی و جرثقیل  جرثقیل 25 تن 
کفی  10 تن 

شخص حقوقی یا حقیقی 6- جرثقیل 25 و 10 تن

 گروه اقتصادی// 
کل بنادر و دریانوردی هرمزگان از ساخت و به  معاون دریایی اداره 
کاتاماران به دست  آب اندازی یک فروند شناور مسافربری پیشرفته 
کارخانجات شناور سازی قشم خبر  از  متخصصان داخلی در یکی 
نقل  و  حمل  ناوگان  به  آینده  ماههای  طی  شناور  این  وگفت:  داد 
گزارش روابط عمومی  کشور ملحق خواهد شد.به  دریایی مسافری 
اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، »اسماعیل مکی زاده » با اعلام 
با  الماس قشم  به  یاد شده موسوم  اظهار داشت: شناور  این خبر 
سازه آلومینیومی به طول 26 متر، عرض 7 متر و ظرفیت جابجایی 
158 مسافر طی 9 ماه ساخته شده و تمامی مراحل ساخت و تجهیز 
کارخانجات شناور سازی جزیره قشم به انجام رسیده  آن در یکی از 
است.وی به توان موتوری شناور الماس قشم 3 اشاره ای داشت و 
گفت: برخورداری از دو دستگاه موتور رانش با قدرت هرکدام 829 
اسب بخار و همچنین مجهز بودن به سامانه های پیشرفته ناوبری 
و کمک ناوبری، تجهیزات کامل ایمنی و اطفاء حریق از دیگر قابلیت 
گفته مکی زاده، 30 آبان  های فنی این شناور به شمار می آید. به 
کارشناسان اداره مرکزی بازرسی و  شناور الماس قشم 3 با نظارت 
ثبت شناورهای هرمزگان با موفقیت در محل ساخت به آب اندازی 
گواهینامه  از دریافت  شد و قرار است ظرف مدت سه هفته، پس 
های فنی و ثبت دائم به چرخه ناوگان حمل و نقل مسافری  ملحق 

شود.
رشد 57 درصدی سفرهای دریایی

 در بنادر مسافری مرکز استان
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان از جابجایی 
بیش از یک میلیون و 200 هزار مسافر و گردشگر در بنادر مسافری 
مرکز استان خبر داد و گفت: این میزان نسبت به سال گذشته که 
کرونا شاهد محدودیت و ممنوعیت تردد  متاثر از شیوع ویروس 

بوده ایم رشد57 درصد به وبه ثبت رسیده است .
هرمزگان،  نوردی  دریا  و  بنادر  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 

»حمیدرضا محمد حسینی تختی« ضمن اعلام جزییات این خبر 
نیز  و  کرونا  ویروس  اپیدمی  با  گذشته  سال  دو  در  داشت:  اذعان 
کرونا مبنی بر رعایت شیوه نامه های بهداشتی  مصوبات ستاد  ملی 
کرونایی  و مراقبتی، تردد بین جزایر مرکز استان با محدودیت های 
از سال1۴00  گذشته  افزود: طی مدت  همراه بود.این مقام مسول 
روند  شاهد  هموطنان  سوی  از  بهداشتی  های  پروتکل  رعایت  با 
که به تبع آن افزایش شمار  کاهشی این ویروس منحوس بوده ایم 

سفرهای دریایی در بنادر مرکز استان به ثبت رسیده است.
دستور  و  ضوابط  رعایت  اینکه  بر  کید  تا با  تختی  محمدحسینی 
گفت:  قرار دارد  کار  کرونا همواره در دستور  العمل های بهداشتی 
و  از ماسک  استفاده  استان مستلزم   مرکز  بنادر مسافری  در  تردد 
کاهش  وجود  با  افزود:  .وی  است  بهداشتی  های  پروتکل  رعایت 
الزامات ارجح بوده وباهرگونه عادی  موارد مبتلا، همچنان رعایت 
انگاری و سهل انگاری برخورد خواهد شد. لازم به ذکر است: بندر 
و  بنادر  مجموعه  زیر  مسافری  بنادر  از  هرمز  بندر  و  حقانی  شهید 
که سالانه پذیرای  دریانوردی شهید باهنر و شرق استان  هستند 
گردشگران به مقصد جزایر قشم، هرمز  خیل عظیمی از مسافران و 
را در  از جزایر و تجربه سفرهای دریایی  بازدید  و لارک می باشدکه 

برنامه زندگی خود قرار می دهند .

معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

ساخت یک فروند شناور مسافربری
 به دست متخصصان داخلی در قشم

کرونا کید بر رعایت دستورالعمل های بهداشتی و مراقبتی ویروس   ادامه روند و تا

 گروه سیاسی// 
تی برای  گر در شهر بندرعباس اتفاقی می افتاد ما هیچ ماشین آلا ا
خواهش  هرمزگان  استاندار  از  رو  این  از  و  نداشتیم  آواربرداری 

می کنم در این زمینه به داد شهرداری بندرعباس برسد.
به گزارش صبح ساحل، به نوشته ایسنا، سیزدهمین جلسه شورای 
گزارش مدیرکل محترم  کار »ارائه  اسلامی شهر بندرعباس با دستور 
زمین لرزه  وقایع  خصوص  در  هرمزگان  استانداری  بحران  مدیریت 

اخیر در استان هرمزگان« برگزار شد.
جلسه  سیزدهمین  در  بندرعباس،  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
مردم  حضور  باید  کرد:  اظهار  بندرعباس،  شهر  اسلامی  شورای 
زمینه  در  تا  ببینند  را  لازم  آموزش  باید  اما  نگیریم  نادیده  را 
خدمات رسانی اقدامات مفیدتری را انجام داده و شاهد آسیب های 

بیشتری نباشیم.
بندرعباس  شهر  اینکه  به  توجه  با  کرد:  عنوان  جراره  فاطمه 
صورت  زمینه  این  در  مطالعاتی  باید  شده  واقع  زلزله  گسل  روی 
بگیرد. پروژه هایی در شهر انجام می شود بدون اینکه این مسئله 
پنجعلی  در  زمینه  این  در  شدیم  متوجه  ما  شود.  گرفته  نظر  در 
از  که بسیاری  مطالعات دقیقی انجام نشده و این در حالی است 
افزود:  است.وی  شده  کشیده  سمت  آن  به  شهرداری  پروژه های 
توسط  ماشین آلات  نداشتن  ماست.  اولویت  شهروندان  سلامت 
نگران کننده  بسیار  آواربرداری  و   اضطراری  مواقع  برای  شهرداری 
گر نیاز به  است. مشکلات در این زمینه باید به شورا اعلام شود تا ا
گیرد. وقتی  بودجه ای است در شورا تصویب شود و در اولویت قرار 
اما بعد مدتی فراموش می شود.  زلزله می آید همه پای کار می آیند 
همکاری  شورا  اعضای  و  نیفتد  اتفاق  این  مورد  این  در  امیدواریم 
شهر  مشکلات  تا  باشند  داشته  استان  بحران  مدیریت  با  را  لازم 
بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  کنیم.رئیس  حل  را  بندرعباس 
بندرعباس،   شهر  ساختمان های  مقاوم سازی  ضرورت  بر  کید  تأ با 
بندرعباس  شهرداری  بحران  مدیریت  و  شهرداری  کرد:  تصریح 
گرفتن  نظر  در  و  بندرعباس  شهر  گسل های  شناسایی  زمینه  در 
انجام دهند. را  اقدامات لازم  پروانه های ساختمانی  آن در صدور 
تا شهرداری   باشد  آمادگی وجود داشته  این  باید  کرد:  بیان  جراره 
خدمات  اولیه  ساعات  همان  در  و  بحران  هنگام  در  آتش نشانی  و 
تقویت  است  نیاز  رو  این  از  دهند.  ارائه  شهروندان  به  را  خوبی 
کار قرار گیرد. تجهیزات و امکانات شهرداری  و آتش نشانی در دستور 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس نیز در این جلسه بیان 
که قبل از حادثه شاهد مدیریت  کرد: انتظار اعضای شورا این است 
که اتفاقی نیست نیز  بحران در شهر بندرعباس باشیم و در زمانی 
جلسات مکرر برگزار شود و فعالیت صدا و سیما در زمینه مدیریت 
ندیده ایم  کنون  تا کرد:  بیان  بواشه  یابد.اسماعیل  افزایش  بحران 
که رسانه ها و به خصوص صدا و سیما عضوی از شورا یا شهردار را 
انتظار  کنند.  بیان  را  شهری  مشکلات  و  مسائل  تا  کنند  دعوت 
می رود مجموعه استانداری بسیج شود تا در بخش های مختلف 

برنامه هایی به دستگاه ها و صنایع مختلف ارائه دهد.
گله ای  نایب رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس خاطرنشان کرد: 
که در استان هرمزگان حضور نیافت و با توجه  از رئیس جمهور دارم 
انتظار حضور وی در زمان  که در هرمزگان داشته،  بالایی  آرای  به 
بحران را داشتیم.یک عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس نیز در 
کرد: رفع مشکلات بافت  فرسوده شهر بندرعباس  این جلسه اظهار 
و مناطق در نزدیکی صنایع بندرعباس بسیار ضروری است. بر کسی 
که  ناوگان آتش نشانی حوزه شهری ما آن طور  که  پوشیده نیست 
بیشتر شده  باعث مشکلات  ما  پیر  زیرساخت  و  باشد نیست  باید 

است.
مشکل  با  شهرداری  مجموعه  افزود:  موسوی،  محمدرضا  سید 
فضای اجتماع شهری مواجه هستند اما این مشکل تنها مربوط به 
که تأمین فضاهای اجتماع شهری به  شهرداری نیست. نیاز است 

دستگاه های مربوطه ازجمله راه و شهرسازی ابلاغ شود.
عضو دیگر شورای اسلامی شهر بندرعباس نیز در این جلسه اظهار 
کرد: بحث بافت فرسوده در شهر بندرعباس بسیار مهم است. در 

است.  نیفتاده  بندرعباس  در  اتفاقی  که  شد  گفته  اولیه  ساعات 
خدا  و  داشته  درصدی  صد  تخریب  فرسوده  بافت  در  خانه هایی 
کسی در این منازل حضور نداشته  که  کرده  به ما و مسئولین رحم 

است.
یعقوب دبیری نژاد افزود: خواهش داریم از تهدید به وجود آمده به 
عنوان فرصت استفاده شود و در زمینه نوسازی ناوگان امدادی و 
گام های  آمادگی برای بحران و همچنین پرداختن به بافت فرسوده 
لازم برداشته شود تا برای حوادث احتمالی آینده آمادگی پیدا کنیم.
زلزله من  از  بعد  کرد:  این جلسه عنوان  در  نیز  بندرعباس  شهردار 
مختلف  محله های  در  و  کردیم  اعلام  را  خود  آمادگی  همکارانم  و 
کردیم. مسئله روشنایی فضای سبزها، سرویس های  حضور پیدا 
در  مشکلات  درصد   70 حدود  و  کردیم  حل  را   ... و  بهداشتی 
گذشته با مجموعه  همان شب حل شد.مهدی نوبانی افزود: روز 
نظارت ها  تقویت  خواستار  و  داشتیم  جلسه ای  مهندسی  نظام 
داشته  بیشتری  دقت  باید   تأسیسات  ناظر  مهندسان  بودم. 
کمک شامل  باشند. مجموعه آتش نشانی ما درخواست ۴2 مورد 
که  کرد  را دریافت  تیر برق و ...  افتادن  حریق، بسته شدن درب، 
خوشبختانه با حضور به موقع به حل آن ها پرداخت. تجهیزات آش 
اقدامات  زمینه  این  در  نیاز است  و  بسیار ضعیف است  ما  نشانی 

مؤثری صورت بگیرد.
اتفاقی  بندرعباس  شهر  در  گر  ا کرد:  عنوان  بندرعباس  شهردار 
می افتاد ما هیچ ماشین آلاتی برای آواربرداری نداشتیم و از این رو 
از استاندار هرمزگان خواهش می کنم در این زمینه به داد شهرداری 
بندرعباس برسد. ان شاءالله برنامه هایی برای بافت فرسوده داریم 

که امیدواریم هرچه سریع تر به نتیجه برسد.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری بندرعباس 
در  حضور  برای  شورا  اعضای  از  کرد:  بیان  جلسه  این  در  نیز 
قدردانی  بود  پرسنل  دلگرمی  باعث  که  آتش نشانی  ایستگاه های 
شروع  کمک  برای  مردمی  درخواست های  زلزله  شروع  با  می کنم. 
کمک داشتیم. 5  شد و در 2 ساعت ابتدایی ۴2 مورد درخواست 
مورد حبس در آسانسور، 22 مورد  قفل شدن درب منزل، 2 مورد 
حریق پست برق، 6 مورد ریزش نمای ساختمان و یک مورد سقوط 

تیر برق داشتیم.
مایه  جان  از  ما  آتش نشانان  افزود:  بندری  نژاد  بهمن  علیرضا 
کمبود امکانات در حریق  می گذارند اما بسیاری از نیروها به دلیل 
گسترده  به  توجه  با  که  داریم  مؤکد  درخواست  ما  می افتند.  گیر 
این  تجهیزات  و  ایستگاه ها  افزایش  راستای  در  بندرعباس  شدن 
شهر اقدامات مؤثری صورت گیرد.معاون خدمات شهری شهرداری 
ثانیه های  در  ما  فعالیت  کرد:  بیان  جلسه  این  در  نیز  بندرعباس 
اول حادثه آغاز شد. یک تیم به سمت بافت های فرسوده و تیمی 
نیروهای  اعزام شدند.  بندرعباس  فرماندهی شهردار  با  به ساحل 
مدیریت بحران به سمت بافت فرسوده و نیروهای خدمات شهری 

به سمت ساحل شهر بندرعباس اعزام شدند.اسماعیل موحدی 
گرفته  نژاد افزود: خوشبختانه با هماهنگی ها و پیگیری های صورت 
در همان شب تا 5 صبح روشنایی پارک ها و بسیاری از مشکلات 

مربوط به فضاهای سبز و طول نوار ساحلی حل شد.

ضرورت آموزش همگانی مدیریت بحران در شهر بندرعباس
رئیس مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداری بندرعباس نیز 
کریم که این زلزله و پس لرزه هایش  در این جلسه بیان کرد: خدا را شا
تیم های  قالب  در  ما  همکاران  نشد.  شدیدی  خسارت  موجب 
بحران در لحظه های اولیه فعال شدند و ما در نیم ساعت ابتدایی 

کردیم. حادثه، خسارت های اولیه را اعلام 
که رعب و وحشت و ترافیکی در سطح  مظفر آرمیده افزود: از آنجا 
شهر ایجاد شده بود از طریق رسانه ها و فضای مجازی مردم را به 
کردیم.  سمت نوار ساحلی و مکان های اسکان اضطراری هدایت 
کردند  که ما را در زمینه اسکان اضطراری یاری  از همه مسئولینی 
و  شهر  فرسوده  بافت  است  اهمیت  حائز  آنچه  می کنم.  قدردانی 
که تعداد زیادی از همشهری های ما در  شهرک پیامبر اعظم است 
مدیریت  می طلبد.رئیس  را  ویژه ای  توجه  که  هستند  منطقه  آن 
کرد: مسئله  بحران و پدافند غیرعامل شهرداری بندرعباس عنوان 
تأسف  جای  و  است  اهمیت  حائز  بسیار  نیز  پدافند  بوستان های 
که مسئله پدافند برای بسیاری از مسئولین ما روشن نیست.  دارد 
کنار ما مسئله بوستان های پدافند  نیازمند هستیم شورای شهر در 
کارآمد هستند، پیگیری  که در زمان های بحران و حوادث بسیار  را 

کنند.
باید  و  است  مهم  بسیار  شهری  کم  ترا مشکل  کرد:  عنوان  آرمیده 
گیرد. مسئله آموزش همگانی  پیگیری جدی در این زمینه صورت 
مدیریت بحران نیز از اهمیت بالایی برخوردار است که باید اقدامات 
جدی در این زمینه صورت بگیرد. بالغ بر 50 مورد بازدید از مناطق 
آسیب دیده توسط همکاران ما در مدیریت بحران شهرداری صورت 

گرفته و 50 پرونده در این زمینه تشکیل شده است.
جلسه،  این  در  نیز  هرمزگان  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
کرد: ما در 23 آبان شاهد دو زلزله شدید با شدت بیش از 6  اظهار 
که  که متأسفانه در دقایق اولیه با توجه به اشتباهی  ریشتر بودیم 
کردند و بعد  مرکز زلزله نگاری انجام داده بود مرکز زلزله را لافت اعلام 

کانون درست آن یعنی شهر فین اعلام شد. از 15 دقیقه 
ریاست  که  ویژه ای  نظر  به  توجه  با  افزود:  حسن زاده  مهرداد 
معاون  حادثه،  اول  ساعات  در  دارد  مردمی  دولت  و  جمهوری 
بحران  مدیریت  سازمان  رئیس  و  وزرا  از  تن  دو  رئیس جمهور،  اول 
کردیم تا 15 ساعت بعد مسائل  کشور وارد هرمزگان شدند و سعی 
 - سیرجان  جاده  بازگشایی  مسئله  بخصوص  حادثه  زیرساختی 
کنیم. بر اساس آمار علوم پزشکی هرمزگان یک  بندرعباس را حل 
که 10 نفر از آنان بستری  کز درمانی داشتیم  فوتی و صد مراجعه به مرا

و بقیه مرخص شدند.
کرد: این حادثه  مدیرکل مدیریت بحران استانداری هرمزگان بیان 
یک معجزه الهی بود و تا این لحظه بالغ بر 200 پس لرزه اتفاق افتاده 
در  همواره  ما  است.  هرمزگان  استان  برای  هشداری  زنگ  این  و 
این  مدیران  اوقات  خیلی  اما  داشته ایم  آمادگی  بر  کید  تأ جلسات 
مسئله را جدی نمی گیرند. حادثه قابل پیش بینی نیست و ایجاد 
هرمزگان  زلزله  باشد.  مؤثر  خسارات  کاهش  در  می تواند  آمادگی 
بالغ بر 700 میلیارد تومان خسارت بدون احتساب خسارت بخش 
مسکن داشته است.وی ادامه داد: خسارات شامل 2 هزار و ۴98 
و 100 واحد معیشتی،  واحد احداثی، 702 واحد تعمیری،  3 هزار 
میلیارد   39۴ بر  بالغ  است.  بوده  و...  دام  رأس   200 حدود  تلفات 
 50 چاه،  حلقه   ۴0 است،  شده  وارد  راه  بخش  به  خسارت  تومان 
 7 دامداری،  واحد   30 آبیاری،  کانال  کیلومتر   ۴0 قنات،  رشته 
حوزه  در  مورد   1۴ ع،  مزار بین  جاده  کیلومتر   20 مرغداری،  واحد 
صنعت، ۴5 دستگاه وسیله نقلیه سبک، 5 دستگاه وسیله نقلیه 
سنگین  و یک مورد تلفات انسانی از دیگر خسارت های وارد شده 
کرد:  به استان در زلزله اخیر هرمزگان بوده است.حسن زاده عنوان 
که  گذاشتیم  تمام تلاش خود را برای بازسازی و بازتوانی در استان 
کاری زمان بر و سخت است. در بحث بازتوانی روحی نیاز به زمان 
داریم تا به حالت عادی برگردیم. از همراهی و همکاری خوب مردم 
نجیب تحت تأثیر حادثه، همکاری دستگاه های مختلف، نیروهای 
که آماده همواره همکاری هستند  جهادی و اعضای شورای شهر 

قدردانی می کنم.
کرد: ما در هرمزگان بالای 30 نوع مخاطره داریم و شهر  وی بیان 
گرد و غبار، زلزله،  بندرعباس نیز درگیر خیلی از این مخاطرات است. 
که تجهیزات،  کشند قرمز و ... از این رو نیاز است  آتش سوزی سیل، 
شود.  تقویت  شهر  این  بحران  مجموعه  انسانی  نیروی  و  امکانات 
توانمندسازی ستاد بحران مجموعه شهرداری می تواند در این گونه 
هرمزگان  استانداری  بحران  مدیریت  باشد.مدیرکل  مؤثر  حوادث 
شهر  مختلف  مناطق  برای  بحران  شناسنامه  باید  کرد:  عنوان 
بندرعباس تهیه شود. نظارت بر روند ساخت و سازها مسئله مهمی 
که ساخت و ساز در آن  است و شهر بندرعباس از شهرهایی است 
رونق دارد و شهرداری باید در این زمینه اهتمام لازم را داشته باشد. 
سطحی،  آب های  دفع  است،  مهم  بسیار  نیز  خورها  ساماندهی 
تقویت ایستگاه های آتش نشانی و تعیین تکلیف بافت های فرسوده 

گیرند. کار قرار  که از نقاط حادثه خیز هستند نیز باید در دستور 
بیمه  توسعه  زمینه  در  باید  شهرداری ها  کرد:  تصریح  حسن زاده 
سمت  به  بحران  مدیریت  جدید  قانون  کنند.  مشارکت  منازل 
شهرداری  رو  این  از  است  رفته  بیمه  صنعت  توسعه  سوی  و 
کمبود  آید.  پای کار  باید  کن  اما حوادث  بیمه  توسعه  زمینه  در 
فضاهای اسکان اضطراری در بندرعباس محسوس است. تقویت 
جایگاه های  است.  برخوردار  ویژه ای  اهمیت  از  نیز  نجات  و  امداد 
آن به  باید  و  بوده  حادثه خیز  نیز  بندرعباس  در  جی  ان   سی 

 پرداخته شود.
کرد: اولویت ما در مسئله رسیدگی به مناطق آسیب دیده  وی بیان 
کید ما  کانون زلزله بوده و تأ از زلزله، رسیدگی به مناطق موجود در 
است.  بوده  شهر  سطح  در  امنیت  برقراری  به  بندرعباس  شهر  در 
در زمینه تخصیص بودجه برای جبران خسارات، مدیریت بحران 
استانداری  بحران  مدیریت  است.مدیرکل  تصمیم گیرنده  کشور 
در  خطر  کاهش  سند  و  مقابله  آمادگی  سند  کرد:  اظهار  هرمزگان 
استان هرمزگان در حال تدوین است و به زودی به تصویب خواهد 

رسید.
ستاد  جلسات  در  همواره  گذشته  در  متأسفانه  افزود:  حسن زاده 
آقای  که  هستیم  شاهد  امروز  اما  بود  خالی  شهردار  جای  بحران 
میلیارد   60 گذشته  سال  در  ما  است.  ما  کنار  در  همواره  نوبانی 
تومان اعتبار داشتیم اما با توجه به اینکه از شهرداری بندرعباس 
هیچ درخواستی نبود اعتباری نیز به آن تخصیص نیافت. این عزم 
که باید از  و اراده در مجموعه فعلی شهرداری و شورا فرصتی است 
مدیریت  شهرداری،  کارکنان  داریم  درخواست  شود.  استفاده  آن 
شهر  شده  احصا  مشکلات  شورا  اعضای  و  بندرعباس  شهر  بحران 
کرد: در زمینه  انتقال دهند.وی عنوان  را به مسئولان  بندرعباس 
رو  این  از  کرد  جذب  خوبی  اعتبار  می توان  شهری  آب های  دفع 
درخواست داریم طرحی در این زمینه ارائه شود تا پیگیری های آن 
را انجام دهیم. مسئله سونامی تنها برای جاسک ممکن است و 
طبق بررسی ها در بندرعباس خطر سونامی وجود ندارد. همچنین 
که هیچ پایه علمی  کاهش شدت زلزله توسط دریا شایعه ای است 

 ندارد.

ح کرد: رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس مطر

لزوم آموزش مردم در زمان بحران 

لیگ دسته دوم فوتبال باشگاه های کشور

شهرداری نخستین شکست خانگی را 
تجربه کرد

پسماندهای شناورسازان ساماندهی شود

صفحه 3

در بودجه ۱۴۰۱، بودجه استانی با محوریت اختیار عمل 
گرفته شده است بیشتر استانداران در نظر 

ساخت یک فروند شناور مسافربری توسط 
متخصصان داخلی در قشم

همین صفحه 

شرکت های  گفت:  قشم  فرمانداری  ریزی  برنامه  معاون 
پسماندهای  هفته  یک  طی  هستند  موظف  شناورسازی 
مرکزی  محل  یک  به  و  ساماندهی  را  خود  شده  انباشت 
ایرنا،  نوشته  به  و  ساحل  صبح  گزارش  کنند.به  منتقل 

فاروق رحیمی در نشست ساماندهی پسماند شرکت های 
با  شناورسازی  پسماندهای  دفع  نحوه  افزود:  شناورسازی 
رفع  برای   باید  شرکت ها  که  دارد  مغایرت  دستورالعمل ها 

مشکلات اقدام کنند.


